
20. 02. 2015. godine 

 

PREDṠEDAVAJUĆI BRANKO RADULOVIĆ: 

 Uvažene kolege, poštovani građani Crne Gore, počinjemo sa 

današnjim radom. 

 Otvaram prvo sjednicu 3. vanrednog zasijedanja u 2015. godini 

Skupštine Crne Gore 25 saziva. 

 Podsjećam da je predsjednik Skupštine sazvao Skupštinu na 

sjednicu vanrednog zasijedanja, saglasno Poslovniku Skupštine,a  na 

zahtjev 33 poslanika. 

 Zahtjevom za sazivanje Skupštine određen je dnevni red sjednice. 

 Prelazimo na izjašnjavanje o dnevnom redu. 

 Podsjećam da je Poslovnikom Skupštine predviđeno da se dnevni 

red vanredne sjednice ne može mijenjati, pa ćemo se izjasniti o dnevnom 

redu u cjelini. 

 Stavljam na glasanje predlog dnevnog reda. Izvolite. 

 Glasalo je 69 poslanika, za je bilo 33, protiv 28, uzdržanih osam. 

Dnevni red nije usvojen. 

 Proceduralno. Izvolite, kolega Vučiniću. 

 Ne, ne, u vezi drugoga. 

 

 JANKO VUČINIĆ: 

 Zahvaljujem, potpredsjedniče. 

 Ja ću zloupotrijebiti ovo proceduralno javljanje jer na dnevnom redu 

ove treće vanredne sjednice bilo je niz zakona koji su se ticali najosnovnijih 

životnih pitanja većine građana Crne Gore, bio je Zakon o minimalnoj 



zaradi, o povećanju minimalne zarade, bio je Zakon o izmjeni i dopuni 

Zakona o radu kojim bi se ograničili ugovori na određeno vrijeme. Takođe, 

bio je Zakon o izmjeni i dopuni Krivičnog zakonika, kojim bi neisplaćivanje 

zarada se tretiralo kao krivično djelo i za koje bi sledovala kazna zatvora i 

bio je Zakon o izvršenju i obezbjeđenju sa kojim bi obračunska lista trebala 

da ima težinu izvršne isprave. 

 Sve su to zakoni bili koji bi pomogli velikom broju socijalno ugroženih 

građana danas u Crnoj Gori, a evo, danas smo vidjeli kako poslanici 

parlamentarne većine brinu o građanima Crne Gore. Da je kojim 

slučajem,da su bili zakoni koji bi bili u interesu recimoDeripaske i ostalih 

milionera i bogataša koji bi bili bliski premijeru Đukanoviću,od kojih on 

naplaćuje proviziju, onda bi svi oni podigli ruku za takve zakone. 

 

 PREDṠEDAVAJUĆI BRANKO RADULOVIĆ: 

 Hvala vam, kolega. 

 U vezi  daljega rada konstatujem i svako će imati političku 

odgovornost zašto nije usvojeno i oko ovoga je završena rasprava. 

 Glasalo je, ima evidencija, nije usvojen dnevni red. O tome ćemo, 

može nositi svako svoju političku  odgovornost u daljim nekim aktivnostima, 

razmatraćemo te inicijative na Kolegijumu tokom daljeg rada, tako da 

raspravu u vezi ovoga ne dozvoljavam više. 

 Ima proceduralno u vezi daljeg. 

 Izvolite, kolega Labudoviću. 

 

 EMILO LABUDOVIĆ: 

 Gospodine potpredsjedniče, 



 Pozvaću se na član 50 Poslovnika koji je, po mom dubokom 

uvjerenju, stariji dokumenat od Kolegijuma. Jedina aktivnost Kolegijuma je 

permanentno kršenje Poslovnika. 

 Ja tražim od vas da mi pisano odgovorite da li ovakav način 

odlučivanja o vanrednim sjednicama znači da se glasanjem može 

suspendovati ustavno pravo Predsjednika države i predsjednika Vlade da 

zakažu vanrednu sjednicu? Oni imaju ustavno pravo kao i ovih 27 

poslanika,a ovakvim načinom kolegijum je suspendovao nešto što je izvan 

čak i Poslovnika.  

 Ja vas molim da mi stručna služba pisano odgovori na osnovu kojeg 

ste vi to člana Poslovnika uveli u praksu da se o vanrednim sjednicama 

glasa.  Tražim, shodno članu 50 Poslovnika, da mi odgovorite ko je i na 

osnovu čega uveo ovu šaradu i ličnu volju predsjednika Skupštine da 

suspenduje Ustav. 

 

 PREDṠEDAVAJUĆI BRANKO RADULOVIĆ: 

 Kolega Labudoviću,  

 U vezi  ovoga smo diskutovali na kolegijumu. 

 Molim vas, nemojte da vičete ovdje da vas ne udaljim. 

 Ovo je treća sjednica, ista procedura, pa ste mogli u prvoj proceduri i 

prvoj sjednici da govorite. 

 Zaključujem ovu sjednicu i prelazimo na sljedeći, današnji rad. 

 Možete da govorite proceduralno u vezi današnjeg budućeg rada. 

 Izvolite, kolega Abazoviću. 

 

 DRITAN ABAZOVIĆ: 

 Potpredsjedniče, poštovane kolege, proceduralno se obraćam. 



 Pozivam se na član 128, javnosti radi, samo u dodatnom pojašnjenju 

istu sam stvar hto da kažem kao i kolega Labudović, samo u dodatnom 

pojašnjenju. 

 Može li nam neko objasniti kako je moguće da nešto što je ustavna 

kategorija, što je napravljeno kao ustavni institut da bi 27 poslanika, 

odnosno 1/3 poslanika nešto mogli da stave na dnevni red, da ih neko 

suspenduje. Ako je tako, onda nam je rad potpuno uzaludan. 

 Ja zaista, ne znam, evo u ime našeg kluba tražim pauzu i pisano 

objašnjenje i ne možemo da nastavimo rad ako će uporno ustavnu 

kategoriju da gaze. 

 

 PREDṠEDAVAJUĆI BRANKO RADULOVIĆ: 

 Hvala, kolega. 

 Kolega, pa ovo je treća sjednica koja je na ovaj način se održala. Ima 

nešto i u pravu Engleske i Amerike, to je iskustvo i praksa. Bio sam za ovo 

što vi kažete i ja na kolegijumu. Na kolegijumu je prevladalo takvo 

mišljenje. Prema tome, jednostavno ja sam van snage i moći toga. 

 Kolege, da vas informišem sljedeće. Ono što smo se juče dogovorili, 

zvao sam ministra telefonski dva puta, juče sam mu poslao telegram, tako 

da očekujem reakciju ministra tokom današnje sjednice u vezi ovih 

događaja koji su se desili u posljdnje vrijeme, posebno onaj u Bloku V, 

imaćemo plus i kolegijum, biće i Odbor u ponedjeljak, tako da to će biti 

jedna od prioritetnih pažnji Skupštine u vezi bezbjedonosne situacije u 

Crnoj Gori kome ćemo posvetiti posebnu pažnju. 

 U vezi posljednje tačke dnevnog reda ovog zasijedanja i ove 

sjednice, počećemo u 13 sati.  

Izvolite, proceduralno. 



  

 NEBOJŠA MEDOJEVIĆ: 

 Potpredsjedniče, želim da vas zamolim da zaista, ako drugačije ne 

možemo ministra u Vladi Crne Gore zaduženog za bezbjednost, za 

unutrašnju bezbjednost, za bezbjednost svih građana, da na džentlmenski, 

parlamentaran način dovedemo ovdje u Parlament da nam on objasni i da 

odgovori na neka pitanja, onda zaista čemu svrha ovoga parlamenta? Ako 

ne možemo u Parlamentu, ovo je jedini parlament u Evropi gdje mi poslije 

terorističkog akta, i u svijetu možda, poslije terorističkog akta u podne, u 

naseljenom dijelu grada, ne možemo da vidimo ministra u Parlamentu, 

zaista, gospodine potpredsjedniče ovo je danas poraz čitave Crne Gore, 

zajedno sa svima nama. 

 Imam izuzetan osjećaj nelagode što sjedim ovdje i dijelim 

odgovornost sa svima vama, da ne smijemo u Parlamentu države Crne 

Gore, nezavisne, suverene Crne Gore čijom zastavom mašete ovdje svih 

ovih godina i prikrivate kriminal i zlodjela ovoga režima, da raspravimo 

ovdje o činjenici da samo božijim čudom juče nije pala krv nevinih građana, 

nevine djece Crne Gore. 

 Gospodine potpredsjedniče, ja predlažem da zaista dobijemo 

precizan odgovor kada će ministar, pošto ima vjerovatno mnogo posla oko 

sređivanja frizure, oko ne znam, kada će doći u Parlament i da odgovori na 

naša pitanja. 

 

 PREDṠEDAVAJUĆI BRANKO RADULOVIĆ: 

 Kolega, neke riječi su suvišne, kolega, ja vas molim, neke riječi su 

suvišne i ne znam da li imaju, i vi kolega. 



 Znači, ovako, kolege, juče smo se dogovorili, svi poslanički klubovi su 

izrazili potrebu, želju, zabrinutost za onim što se desilo kao posljednji 

događaj u nizu događaja u Crnoj Gori koji nisu potrebni Crnoj Gori niti 

priliče Crnoj Gori, kontaktirao sam, pokušao sam da kontaktiram dva puta 

telefonski sa ministrom. Jutros sam mu poslao depešu da tokom današnjeg 

dana našeg rada u ovom parlamentu može da dođe i prekinućemo tekuće 

raspravljanje, ministar će se obratiti, samo ćemo govoriti o tome događaju. 

A u ponedjeljak ćemo imati kolegijum, posvećen tome, istovremeno će biti 

ministar u ponedjeljak na Odboru za antikorupciju.  

 Možemo da iniciramo posebnu sjednicu u vezi toga, otvorenu i 

zatvorenu, kako se vidi da je najprikladnije, najefikasnije, tako da postoje 

sve inicjative, sve sam učinio ono što ste tražili, na ministru je da li će doći 

ili neće doći. Vidjećemo, u 13 sati ću vas informisati kada počinjemo o 

tome.  

  

NEBOJŠA MEDOJEVIĆ: 

 Ako sam rekao neku tešku riječ, a da nije adekvatna terorističkom 

napadu u 12 sati u naseljenom mjestu, 50 metara od vrtića, ja se 

izvinjavam, ali mislim da nisam rekao ni jednu adekvatnu riječ kolika je to 

tragična situacija i nemoć naše države ni da preventivno djeluje ni da bilo 

šta uradi.  

 Jesam li najavio dan ranije ministru ovdje u Parlamentu da su odnosi 

u zaraćenim klanovima takvi da se mogu očekivati teroristička djela? 

Nemojte, molim vas. 

 Dakle, ako ne umijete da vladate i ako ne znate i ne smijete da 

vladate, podnesite ostavke, daj da imamo fino prelaznu vladu koja će da 

rješava probleme. 



 

 PREDṠEDAVAJUĆI BRANKO RADULOVIĆ: 

 Hvala, kolega. 

 Kolege, oko ovoga ćemo završiti pa imaćemo dosta vremena da 

pričamo o svemu ovome. 

 Informišem vas i najavljujem da ćemo nastaviti sa śednicom prvog 

vanrednog zasijedanja u 13 časova, sa Predlogom zakona o izboru,  

upotrebi i javnom isticanju nacionalnih simbola. 

 Hvala i prijatno.  

 


